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Protokół nr XXVII/16 

sesji Rady Miejskiej w Chmielniku, 

która odbyła się 12 grudnia 2016r. w Domu Kultury w Chmielniku, 

ul. Starobuska 10, sala konferencyjna  

 w godzinach od 15:30 do około 16:55 

 

 

1.  

a) Otwarcie sesji,  

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Chmielniku  Sławomir Wójcik, 

który przewodniczył obradom. Przewodniczący Rady powitał przewodniczącego Rady 

Powiatu Jana Cedro, członka zarządu Powiatu Kieleckiego Marka Kwietnia, radną Powiatu 

Kieleckiego Irenę Gmyr, przewodniczącą Młodzieżowej Rady Miejskiej w Chmielniku, 

radnych do Rady Miejskiej w Chmielniku, sołtysów, kierowników gminnych oraz 

ponadgminnych jednostek organizacyjnych, pracowników Urzędu, burmistrza Pawła Wójcika 

oraz mieszkańców miasta i gminy Chmielnik. 

 

Lista obecności sołtysów na XXVII sesji stanowi załącznik do protokołu. 

 

b) Stwierdzenie kworum 

 

Lista obecności radnych na sesji dnia 12 grudnia 2016r. stanowi załącznik do protokołu. 

W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 13 radnych (ustawowy skład Rady 

wynosi 15 radnych).  

Nieobecni w tym czasie byli radni: Agnieszka Lenartowicz i Anita Jabłońska. 

W czasie obrad na sesję przybyła radna Agnieszka Lenartowicz. 

Ostatecznie w sesji brało udział 14 radnych. 

Stanowiło to wystarczające kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

c) przyjęcie protokołu  z XXVI sesji 

 

Protokół z XXVI sesji został przyjęty jednogłośnie, 13 głosów ZA. Nie wniesiono uwag  

i poprawek. 

 

Protokół z XXVII sesji zostanie sporządzony przez Adama Pietrzyka - inspektora ds. obsługi 

Rady Miejskiej i Katarzynę Baran- pracownika Urzędu Miasta i Gminy w Chmielniku. 

 

d) Przyjęcie proponowanego porządku obrad XXVII sesji 

 

Burmistrz poprosił o wycofanie z proponowanego porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie zmiany Nr 1 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

górniczego „Borków I” część „A” na obszarze gminy Pińczów, Chmielnik i Kije, w zakresie 
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dotyczącym gminy Chmielnik, uzasadniając to tym, że Wojewoda Świętokrzyski wszczął 

postępowanie nadzorcze w sprawie stwierdzenia nieważności, co do podjętej na ostatniej sesji 

uchwały w sprawie zmiany Nr 4 Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta i gminy Chmielnik. W związku z tym, że projekt uchwały jest 

kontynuacją nadzorowanego przez Wojewodę aktu, należy więc poczekać do wydania przez 

Wojewodę ostatecznej decyzji.  

 

Przewodniczący Rady zapytał kto jest ZA wycofaniem z proponowanego porządku obrad 

podpunktu „b” w punkcie „3” ? 

 

ZA wprowadzeniem w/w zmiany w proponowanym porządku obrad głosowało 13 radnych. 

(13 radnych było obecnych na sali obrad). Zmiana została przyjęta bezwzględną większością 

głosów. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał po głosowanie proponowany porządek obrad ze 

zmianami. 

ZA przyjęciem porządku obrad głosowało 13 radnych ( 13 radnych było obecnych na sali 

obrad). Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Radni obecni  na XXVII sesji przyjęli i pracowali według poniższego porządku obrad: 

 

1. 

a) Otwarcie sesji, 

b) Stwierdzenie kworum, 

c) Przyjęcie protokołu z XXVI sesji, 

d) Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

2. Sprawozdanie burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia zgody Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej 

w Chmielniku na zawarcie umów na wynajem pomieszczeń oraz umów najmu lokali,  

b) przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowej taryfy zbiorowego zaopatrzenia 

w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków,  

c) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

w 2017 roku,  

d) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 2017 roku,  

e) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Chmielniku na rzecz 

użytkownika wieczystego,  

f) wyrażenia zgody na sprzedaż  nieruchomości stanowiącej własność Gminy Chmielnik 

położonej na terenie gminy Chmielnik,  

g) wydzierżawienia zabudowanej nieruchomości położonej w Borzykowej,  

h) wydzierżawienia gruntów stanowiących własność Gminy Chmielnik,  

i) zmiany Uchwały Nr XV/105/2011 Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 29 grudnia 2011 

roku w sprawie wydzierżawienia gruntów stanowiących własność Gminy Chmielnik,  

j) zmian budżetu na 2016 rok, 

k) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2016 – 2030.  
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4. Interpelacje radnych. 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie obrad. 

 

W tym momencie na salę obrad weszła radna Agnieszka Lenartowicz. Od tego momentu  

w sesji brało udział 14 radnych. 

 

2. Sprawozdanie burmistrza z prac pomiędzy sesjami.  

 

Burmistrz powiedział, że mimo iż ostatnia sesja nie odbywała się aż tak dawno, to wydarzyło 

się dość dużo, co postara się w telegraficznym skrócie przedstawić najważniejsze rzeczy. Po 

raz pierwszy udało się dzięki pracy i zaangażowaniu głównie Pani Dyrektor Chmielnickiego 

Centrum Kultury i jej pracowników, ale także innych instytucji, stowarzyszeń dokonać 

Promocji naszej gminy  w Wojewódzkim Domu Kultury w Kielcach. W zgodnej opinii 

uczestników tego wydarzenia zorganizowane było to na bardzo wysokim poziomie, nawet 

Dyrektor WDK-u pogratulował nam zorganizowania tak profesjonalnej Promocji. Jedyny 

minus to małe zainteresowanie osób zaproszonych – mała frekwencja. Relacja z tego 

wydarzenia będzie obszernie przedstawiona w kolejnym numerze „Kuriera Chmielnickiego”.  

Burmistrz podziękował Strażakom OSP, Orkiestrze Dętej, a także organizatorom 

uroczystości, którzy włożyli duży wkład i zaangażowanie w organizację obchodów Święta 

Niepodległości. Po uroczystych obchodach odbył się już cykliczny konkurs „Smaki Gęsiny”. 

Mocno odpowiedziały na niego stowarzyszenia, Koła Gospodyń Wiejskich i nie tylko. 

Odbyły się spotkania z Komendantem Miejskim Straży Pożarnej w Kielcach oraz 

Komendantem Miejskim Policji w Kielcach. Tematem pierwszego spotkania była budowa 

strażnicy przy ulicy Przemysłowej. Pojawiła się szansa, że inwestycja zostanie szybciej 

zakończona niż było to zakładane. Spotkanie z Komendantem Miejskim Policji w Kielcach 

dotyczyło porozumienia, które zostało podpisane pomiędzy Strażą Miejską, a Policją. 

Porozumienie ma na celu poprawę bezpieczeństwa na terenie gminy Chmielnik.  

Odbyło się również spotkanie radnych i sołtysów z przedstawicielami Zakładu Usług 

Komunalnych w sprawie mocno dyskusyjnej czyli opłat za wodę i ścieki, jak również odbioru 

nieczystości z miejscowości, w których nie ma kanalizacji. Burmistrz nadmienił, że tematy 

tak ważne powinny być omawiane w jak najszerszym gronie, aby każdy mógł wyrazić swoje 

uwagi, pomysły i propozycje.  

Jeżeli chodzi o sprawy inwestycyjne, to są już realizowane pewne projekty głównie  

z  Europejskiego Funduszu Społecznego,. Jednym z takich projektów jest dofinansowanie dla 

gimnazjum w Chmielniku, którym objęte jest około stu uczniów. Dzięki temu zostaną 

podniesione kwalifikacje i wiedza uczniów, jak również wyposażenie pracowni 

multimedialnej.  

Od 1 stycznia 2017r. będzie realizowany projekt przez Miejsko Gminny - Ośrodek Pomocy 

Społecznej w Chmielniku. Do projektu zakwalifikowane zostało 40 osób bezrobotnych, 

którzy na początku przejdą cykl szkoleń, a następnie zostaną skierowani do pracodawców lub 

na staże. Wartość projektu to około 2 mln złotych. Była to największa kwota, ze wszystkich 

wniosków jakie składały gminy w ramach tego działania. 
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Burmistrz poinformował, że Agencja Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa przekazała 

15 zestawów komputerowych dla Szkoły Podstawowej w Chmielniku.   

Zakupiony został nowy samochód na potrzeby Środowiskowego Domu Samopomocy  

w Chmielniku. Jest on w pełni wyposażony i dostosowany do przewozu osób 

niepełnosprawnych. Uzyskane zostało dofinansowanie w kwocie 72 000 zł, a całkowity koszt 

zakupu to 128 000 zł.  

Odbył się cykl spotkań dotyczący reformy oświaty. Spotkania miały na celu przedstawienie 

programu, jak będzie wyglądało wdrażanie reformy. Temat jest bardzo ważny i istotny,  

z analiz wynika, że najgorsze będzie czas za dwa lata, dlatego trzeba pracować nad tym, aby 

zmiana ta nie miała wpływu na poziom i komfort nauczania – należy się do tego dobrze 

przygotować. 

Paweł Wójcik powiedział, że 28 listopada odbyła się sesja Rady Powiatu w Kielcach, w której 

uczestniczył wraz z Dyrektorem Szpitala Powiatowego w Chmielniku Jolantą Rybczyk. Radni 

powiatowi podjęli trzy uchwały, które dotyczyły umorzenia należności z tytułu pożyczki 

udzielonej Szpitalowi Powiatowemu w Chmielniku. 7 grudnia w Szpitalu Powiatowym  

w Chmielniku odbyło się spotkanie Starosty Michała Godowskiego z przedstawicielami 

urzędu  i radnymi, miało ono na celu ocenę postępu prac remontowych w Szpitalu.  

Dotrzymany został termin składania wniosku na dofinansowanie budowy Zespołu Placówek 

Oświatowych w Piotrkowicach. Konkurencja jest bardzo duża. Zapotrzebowanie jest 

trzykrotnie wyższe, niż dostępne środki. Ze strony Urzędu i pracowników zostało zrobione 

wszystko, co było możliwe. Kwota całej inwestycji to ponad 12 mln złotych,  

a dofinansowanie, o które się ubiegamy to 9 mln złotych. Jest to jeden z największych 

projektów jaki był kiedykolwiek realizowany na terenie gminy. Poza tym wykonane zostały 

projekty na budowę świetlic wiejskich w Ługach i Śladkowie Dużym, teraz Gmina 

przystępuje do procedury otrzymania pozwolenia na budowę.  

 

Następnie Sławomir Wójcik przedstawił sprawozdanie z działalności rady Miejskiej  

w Chmielniku od ostatniej sesji czyli 7 listopada: 

W tym okresie odbyły się posiedzenia stałych Komisji Rady Miejskiej w Chmielniku  

w dniach: 

 

10.11.2016  -    KOMISJA BUDŻETU, FINANSÓW I ROZWOJU GOSPODARCZEGO 

15.11.2016   -   KOMISJA BUDŻETU, FINANSÓW I ROZWOJU GOSPODARCZEGO 

17.11.2016  -    KOMISJA STATUTOWO-REGULAMINOWA 

01.12.2016  -    KOMISJA ROLNICTWA I OCHRONY ŚRODOWISKA  

06.12.2016  -    KOMISJA BUDŻETU, FINANSÓW I ROZWOJU GOSPODARCZEGO 

07.12.2016r -  KOMISJA STATUTOWO- REGULAMINOWA 

Ponadto radni uczestniczyli w : 

09.11.2016 - Promocji Gminy w WDK w Kielcach  

11.11.2016 - Obchodach Narodowego Święta Niepodległości 

20.11.2016 - Przeglądzie Pieśni Patriotycznych 

27.11.2016 - Jubileuszu 10-lecia Młodzieżowej Orkiestry Dętej   
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07.12.2016 - Spotkaniu z przedstawicielami Starostwa Powiatowego w Szpitalu Powiatowym 

w Chmielniku. 

 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia zgody Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej  

w Chmielniku na zawarcie umów na wynajem pomieszczeń oraz umów najmu lokali 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Pawła Wójcika – Burmistrza Miasta i Gminy 

Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały Burmistrz wniósł poprawkę, do której nie wniesiono zastrzeżeń.  

 

Radna Lidia Jabłońska powiedziała, że w §2 mowa jest o wynajęciu lokalu dla trzech osób, 

natomiast w uzasadnieniu o czterech osobach fizycznych? 

 

Sekretarz Gminy Andrzej Łopaciński odpowiedział, że sprawą zajmowała się Rada Społeczna 

SPZOZ. W tym momencie nie jest możliwe podpisanie umowy z czwartą osobą, ponieważ 

przebywa ona poza lokalem i jest to wykorzystanie lokalu w sposób bezumowny. Jeżeli osoba 

ta wróci w trakcie roku, będzie możliwość zawarcia umowy, a jeżeli nie lokal będzie wolny. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXVII/227/2016 w sprawie wyrażenia zgody Samodzielnemu 

Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Chmielniku na zawarcie umów na wynajem 

pomieszczeń oraz umów najmu lokali głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

b) przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowej taryfy zbiorowego zaopatrzenia 

w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków 

 

Projekt został omówiony przez Pawła Wójcika – Burmistrza Miasta i Gminy Chmielnik. 

 

Prezes Zakładu Usług Komunalnych w Chmielniku Jerzy Grusiecki powiedział, że 

prawdopodobnie od drugiego półrocza 2017 będzie obowiązywała opłata z tytułu korzystania 

ze środowiska, będą to opłaty stałe, niezależące od wydajności danego ujęcia. ZUK poczeka 

do tego czasu, a następnie w ustawowym terminie złoży stosowny wniosek dotyczący taryf. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXVII/228/2016 w sprawie  przedłużenia czasu obowiązywania 

dotychczasowej taryfy zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 
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ścieków głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

c) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

w 2017 roku 

 

Projekt został omówiony przez Andrzeja Piwowarskiego- Dyrektora Urzędu.  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXVII/229/2016 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2017 roku głosowało 14 radnych. 

Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

d) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 2017 roku 

 

Projekt został omówiony przez Andrzeja Piwowarskiego- Dyrektora Urzędu.  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXVII/230/2016 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii w 2017 roku głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

W tym momencie Przewodniczący Rady przekazał prowadzenie obrad 

Wiceprzewodniczącemu Rady Jarosławowi Olesińskiemu. 

 

e) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Chmielniku na rzecz 

użytkownika wieczystego 

 

Projekt został omówiony przez Leszka Rybczyka - Z-cę Naczelnika Wydziału Rolnictwa  

i Gospodarki Nieruchomościami.  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXVII/231/2016 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości położonej w Chmielniku na rzecz użytkownika wieczystego w głosowało 14 

radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
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f) wyrażenia zgody na sprzedaż  nieruchomości stanowiącej własność Gminy Chmielnik 

położonej na terenie gminy Chmielnik 

 

Projekt został omówiony przez Leszka Rybczyka- Z-cę Naczelnika Wydziału Rolnictwa  

i Gospodarki Nieruchomościami.  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad). ZA podjęciem uchwały nr 

XXVII/232/2016 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Chmielnik położonej na terenie gminy Chmielnik w głosowało 14 radnych. 

Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

g) wydzierżawienia zabudowanej nieruchomości położonej w Borzykowej 

 

Projekt został omówiony przez Leszka Rybczyka - Z-cę Naczelnika Wydziału Rolnictwa  

i Gospodarki Nieruchomościami.  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad). ZA podjęciem uchwały nr 

XXVII/233/2016 w sprawie wydzierżawienia zabudowanej nieruchomości położonej w 

Borzykowej  głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie 

było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

h) wydzierżawienia gruntów stanowiących własność Gminy Chmielnik 

 

Projekt został omówiony przez Leszka Rybczyka- Z-cę Naczelnika Wydziału Rolnictwa  

i Gospodarki Nieruchomościami.  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.   

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  ZA podjęciem uchwały nr 

XXVII/234/2016 w sprawie wydzierżawienia gruntów stanowiących własność Gminy 

Chmielnik  głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
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i) zmiany Uchwały Nr XV/105/2011 Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 29 grudnia 2011 

roku w sprawie wydzierżawienia gruntów stanowiących własność Gminy Chmielnik 

 

Projekt został omówiony przez Leszka Rybczyka- Z-cę Naczelnika Wydziału Rolnictwa  

i Gospodarki Nieruchomościami.  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad). ZA podjęciem uchwały nr 

XXVII/235/2016 w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/105/2011 Rady Miejskiej w Chmielniku 

z dnia 29 grudnia 2011 roku w sprawie wydzierżawienia gruntów stanowiących własność 

Gminy Chmielnik głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się 

nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

j) zmian budżetu na 2016 rok 

 

Projekt został omówiony przez Irenę Słomkę - Skarbnika Gminy Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. 

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXVII/236/2016 w sprawie zmian budżetu na 2016 rok głosowało 

14 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

k) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2016 – 2030 

 

Projekt został omówiony przez Irenę Słomkę - Skarbnika Gminy Chmielnik. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. 

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XXVII/237/2016 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2016 – 2030 głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW 

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Od tej pory obrady prowadził Sławomir Wójcik Przewodniczący Rady. 

 

4. Interpelacje radnych. 

 

Nie zgłoszono żadnych interpelacji. 
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5. Sprawy różne 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że na poprzedniej sesji wiele emocji wzbudził 

temat nazewnictwa ulic na terenie gminy Chmielnik. Żeby rozwiać wszystkie wątpliwości 

Sławomir Wójcik wyjaśnił, że na zmianę nazw Rada ma 12 miesięcy. W przypadku 

niewykonania tego obowiązku Wojewoda wydaje zarządzenie zastępcze, w którym nadaje 

nową nazwę w terminie trzech miesięcy od dnia, w którym upłyną dwunastomiesięczny 

termin. Komisja Oświaty, Kultury oraz Zdrowia i Spraw Społecznych na swoim posiedzeniu 

analizując nazwy wszystkich ulic na terenie naszej gminy uznała, że trzy takie nazwy 

powinny zostać zmienione, a mianowicie: Osiedle 22 Lipca i ul. 13 Stycznia w Chmielniku 

oraz ul. Krasickiego w Piotrkowicach. Co do ulic: Wolności, 1 Maja i al. Zwycięstwa 

Komisja nie podjęła decyzji. Przewodniczący Rady zaznaczył, że żadna z tych nazw nie 

zostanie zmieniona bez konsultacji społecznych. Konsultacje z mieszkańcami będą 

przeprowadzone w przyszłym roku. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Kielcach Jan Cedro podziękował za zaproszenie na Sesję 

Rady Miejskiej w Chmielniku, a także skierował swoje słowa uznania do radnych, którzy tak 

licznie przybywają na każdą sesję. Jan Cedro powiedział, że jest bardzo mile zaskoczony  

i zadowolony z faktu, że w Urzędzie Miasta znalazło się miejsce dla Radnych Powiatu, którzy 

co miesiąc pełnią tam dyżury.  

Przewodniczący Rady Powiatu powiedział, że jest wiele spraw i problemów, które łączą 

Gminę Chmielnik i Starostwo Powiatowe. Najistotniejszym przedmiotem wspólnej troski jest 

Szpital Powiatowy w Chmielniku. W okresie tej kadencji, czyli mienionych dwóch lat 

Starostwo Powiatowe wspomogło szpital kwotą 5 mln złotych. Równie ważną jednostką jest 

Dom Pomocy Społecznej w Łagiewnikach, który na dzień dzisiejszy jest w całości 

wyremontowany. Ważnym punktem łączącym jednostki są także drogi, które stwarzają dużo 

problemów, ale w trosce o bezpieczeństwo mieszkańców Starostwo stara się jak najlepiej  

i najszybciej je rozwiązywać. Jan Cedro pogratulował Dyrektorowi Zespołu Szkół Nr 3  

w Chmielniku Sławomirowi Wójcikowi jak i Radnej Powiatu w Kielcach Irenie Gmyr 

współpracy ze szkołami zagranicznymi co jest dużą zaletą i wzorem do naśladowania dla 

szkół z całego powiatu kieleckiego. Wracając do atmosfery i klimatu na sesjach Rady 

Miejskiej w Chmielniku, przewodniczący Rady Powiatu pogratulował Sławomirowi 

Wójcikowi merytoryczności i skuteczności prowadzenia obrad. Na koniec swojego 

wystąpienia Jan Cedro złożył życzenia świąteczne i noworoczne dla radnych, sołtysów  

i wszystkim zebranym na sali. 

 

Członek Zarządu Powiatu Kieleckiego Marek Kwiecień podziękował sołtysom za zbiórkę 

pieniędzy na wyposażenie kaplicy w Szpitalu Powiatowym w Chmielniku, która będzie 

uroczyście otwarta 15 grudnia o godzinie 15
00

. Marek Kwiecień w imieniu Starosty Michała 

Godowskiego oraz Zarządu Powiatu Kieleckiego złożył wszystkim zebranym życzenia 

świąteczne. Na zakończenie swojej wypowiedzi w imieniu Rady Powiatowej zaprosił 

wszystkich zebranych na uroczystą sesję, która odbędzie się 29 grudnia na Świętym Krzyżu.  
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Przewodniczący Sławomir Wójcik w imieniu całej rady podziękował przedstawicielom 

Starostwa Powiatowego za współpracę z jednostkami podległymi działającymi na terenie 

naszej gminy, w których zatrudnienie jest ponad 400 osób. Dla mieszkańców najważniejsze 

jest to, aby zadania, które są do wykonania zostały zrealizowane niezależnie przez tego, kto 

będzie je realizował. Często w spotkaniach z Radą Miejską w Chmielniku uczestniczy 

Przewodniczący Rady Powiatu w Kielcach i Starosta Kielecki, dlatego ta współpraca  

i działania są motywujące na podejmowanie kolejnych inicjatyw. Sławomir Wójcik 

podziękował za współpracę radnym i sołtysom, bo bez ich pomocy samorząd nie 

funkcjonowałby tak jak jest to teraz, jednocześnie zapraszając wszystkich na kolejną sesję 

która odbędzie się 28 grudnia. Na zakończenie Przewodniczący złożył wszystkim zebranym 

życzenia świąteczne i noworoczne.  

 

Burmistrz w imieniu swoim oraz Przewodniczącego Rady zaprosił wszystkich zebranych na 

spotkanie podsumowujące połowę kadencji samorządu Chmielnika, które odbędzie się 15 

grudnia w Chmielnickim Centrum Kultury. Kontynuując wypowiedź poprosił radnych, aby na 

najbliższym posiedzeniu Komisji Budżetu skoncentrować się nad autopoprawkami do 

budżetu na 2017 rok. Paweł Wójcik w imieniu swoim, pracowników urzędu oraz posła 

Bogdana Latosińskiego złożył wszystkim zebranym życzenia z okazji zbliżających się świąt. 

 

6. Zakończenie obrad 

 

Z powodu wyczerpania porządku XXVII sesji Rady Miejskiej, Przewodniczący Rady dokonał 

zamknięcia obrad dnia 12 grudnia 2016 roku. 

 

Sporządził: 

 

Adam Pietrzyk 

 

Katarzyna Baran 

 

 

 

 

 


